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Verksamhetsberättelser 2023
Lerums Brukshundklubb

Antal medlemmar:

Klubben har för närvarande 372 medlemmar, en ökning med 24 medlemmar från

förra årsmötet.

Medlemsmöten:

Klubben har haft två medlemsmöten samt ett årsmöte.

Styrelsen 2023:

Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av sju ordinarie ledamöter och två
suppleanter.

Ledamöter

Sten Malmroth Ordförande

Anne-Marie Folkesson Vice ordförande

Helen Christiansen Sekreterare

Yvonne Edlund Kassör

Molly Schmidt Ledamot

Bengt Eliasson Ledamot

Malin Paepke Ledamot

Suppleanter

Annika Lysell Suppleant 1

Henrik Thorsèn Suppleant 2

Styrelsen har under verksamhetsåret haft ett konstituerande möte samt 10 ordinarie

möten. Samtliga möten är protokollförda.
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Representation:

Klubben har varit representerad på några distriktsmöten. (zoom)

Ekonomi:

Klubben mår ekonomiskt bra och vi fortsätter att driva klubben med ett tryggt

överskott. Det gör att vi har resurser för kommande större renoveringar samt

möjligheter att investera i en aktivitetsbana och ändå ha medel till projekt och

utrustning enligt verksamhetsplan och budget.

Ny dator har införskaffats för att resultat och redovisningar i samband med

tävlingar ska fungera problemfritt.

Tävlingar:

Våra tävlingar under året har genomförts på ett utmärkt sätt med många glada och

positiva deltagare. Stort tack till alla funktionärer och medlemmar som säkerställer att

vi kunnat erbjuda tävlingar i flertal discipliner.

Utställning:

Utställningen lockade många anmälda. Arbetsgruppen har gjort ett utmärkt
arbete och har åtagit sig att jobba vidare inför 2024.

Utbildning:

Vi har erbjudit många olika kurser och ett utbud av intressanta föreläsningar och
aktiviteter. Vi får fin feedback från våra deltagare.

Trivsel:

Trivsel har under året gjort inköp och bemannat serveringen under tävlingar och MH.

Mat och dryck har serverats till alla funktionärer. Cafét har under tävlingar erbjudit

varierat utbud av smörgåsar och godsaker. Korv och hamburgare har grillats på vår

fina grillplats. Till vardags har kaffe, te och förpackade godbitar funnits att köpa.

Anläggning:

Skogen bakom stugan har avverkats. Vi är lite frågande inför hur vi ska använda

det nya avverkade området? Löpande underhåll och förbättringar har gjorts.

Två städdagar har arrangerats. Stort tack för god uppslutning!

Tjänstehund:

Sektorn är vilande p g a att vi saknar intresserade som vill driva sektorn.
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Rasutveckling (RUS)

Under året har 6 st MH för totalt 46 hundar genomförts. Två figuranter har klivit av sin
uppgift men å andra sidan har det utbildats 6 st nya. Bland dessa finns intresse att
framöver utbilda sig till testledare.

För mer detaljerad information se verksamhetsberättelse för respektive sektor.

Övrigt:

Styrelsen som tillträdde vid årsmötet var till stor del ny. Det tar sin tid att lära känna

varandra och skapa samarbete. Styrelsen upplever att året i sin helhet varit positivt. Vi

har bland annat slagit medlemsrekord med 393 medlemmar i början av hösten.

Två nya sektorer har tillsatts - PR & Info och Specialsök.

Vårt övergripande mål och fokus under 2023 har varit att få till en fungerande

organisation samt att minimera konsekvenserna av skogsavverkningen.

Agility verksamheten har fortsatt att utvecklas. Vi får arbeta för att agility inte blir en

klubb i klubben, utan att vi alla tillhör samma gemenskap.

Klubben fortsätter att utvecklas och förbättras. Grillplatsen fungerar som en fin

samlingsplats runt vilken det är mysigt att samlas för att grilla och prata hund!

Under 2022 uppstod intresse för en ungdomssektor, tyvärr har intresset ebbat ut.

Mycket tråkigt då rekrytering av yngre människor är viktigt för klubbens framtida

utveckling.

Vi har haft ett aktivt år på klubben men många tävlingar och kurser – något som inte

hade varit möjligt om vi inte haft ett fantastiskt engagemang från våra funktionärer,

instruktörer, domare, tävlingsledare och glada eldsjälar! Stort tack!

Vi i styrelsen tackar för ert förtroende och hoppas på ett nytt utvecklande år för klubben.

Klubben där alla är välkomna - Lerums Brukshundklubb

Lerum 2024-0

/Styrelse
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Anläggningssektorn

Viss del av året har ägnats åt planering före skogsavverkning och sedan hur vi kan

återställa marken runt stugan.

Följande har genomförts:

● Installerat hydropress

● Markarbete på stora parkeringen slutfört och besiktigats av föregående

anläggningssektorn

● Vägen uppfylld med nytt material

● Inköp utav krattor, snöspade samt stor sekatör

● Lås till tävlingsförråd monterat

● Felsökning samt åtgärd för att få igång elementen i stora stugan

● Två stycken städdagar har genomförts

● Påbörjat nedskrivning av manualer för ”årliga servicearbeten” på klubbEtt STORT

tack till alla inblandade

● en, tillsammans med tidigare ansvariga

● Grindar till inhängnaden justerade

● Gräsklippning/trimmning runt stugan har sköts utav några få aktiva medlemmar

● Städningen utav stuga/toaletter har sköts utav några få aktiva medlemmar

● Gräsklippning utav planer har som vanligt skötts av Lerums Mark och Anläggning

● Snöröjning sköts utav Stefan Petersson GOTAB

● Plogning utav träningsplan samt promenadslingor har skötts av anläggningssektorn

● Skräp har körts till Hultet

● Arbete att återställa runt stugan/planer/skogen efter skogsavverkningen har

påbörjats

● Arbetsgrupp tillsatt som påbörjat arbetet med att iordningställa en miljöbana

● Påbörjat medlemsinventering av intresserade som vill bidra i anläggningssektorn

● Sedvanligt arbete och underhåll har sköts utav medlemmar

/Henrik
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Utbildningssektorn

Vi har haft ett bra år och kunnat erbjuda olika typer av kurser och föreläsningar.

Tillsammans med IT-avdelningen har vi utvecklat köp av kurser via vårt webbverktyg
WordPress. Köpen görs i webbverktyget och beställningen skickas direkt till instruktören.
Det har minskat det administrativa arbetet för utbildningssektorn och kassören.

En gästinstruktör har hållit en kantarellkurs som var mycket uppskattad.

Agilitysektorn växer och i våras hade vi en gästinstruktör som höll en kontaktfältskurs.

En ny instruktör har flyttat från Stockholm till Lerum och heter Elina Bertner. Elina har
hållit en spårkurs.

Under året har vi haft två instruktörsmöten där vi bland annat diskuterat kursutbud och
hur vi ska presentera instruktörerna på hemsidan.

I höstas började vi med instruktörsledda söndagsträningar vilket gjort succé så det vill vi
såklart fortsätta med.
Vi har haft följande söndagsträningar:
27/8 Platsliggande med Henrik Thorsen
3/9 Budföring med Eline Bertner
10/9 Hopp över hinder med Stig Widén
17/9 Framförgående med Anne-Marie Folkesson
24/9 Kryp med Anne-Marie Folkesson
1/10 Budföring med Sten Malmroth
8/10 Ingång på planen med Henrik Thorsen, Attityd, koncentration in på planen
15/10 Fotgående med Maria Nordh, med eller utan koppel
29/10 Tävlingsträning med Stig Widen, Välj tre moment
5/11 Fritt följ Malin Paepke
126/11 Uppletande Sten Malmroth

Nedan redovisas vad vi har erbjudit under året i kurser och föreläsningar.

Kurs Antal kurser under året
Valpkurs 3
Allmänlydnadskurs 1
Rallylydnad steg 1 1
Rallylydnad steg 2 1
Rallylydnad steg 3 1
Ringträning 1
Agility grundkurs 2
Agility fortsättning 2
Agility kontaktfältskurs 1
Specialsök 1 2
Specialsök 2 2
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Brukslydnad
appell/lägreklass

1

Temakvällar - Brukslydnad 2
Lydnadslydnad 1
Spårskurs 2
Brukssök 1
Förberedande Lydnad 1
Kurs i fjärrdirigering 1
Kantarellkurs 1

Föreläsningar Antal föreläsningar under
året

Allt du vill veta om hundmat”
med Åsa Sjöberg

1

Så blir du en bättre
hundtränare med Jessica
Johansson

1

Monika Henriksson Ledarskap 1
Personsök med Jonna Larsen 1
Föreläsning friskvård med
Annika Falkenberg

1

prestationspsykologi med
Eva-Marie Wergård

1

/Malin och Annika

Tävlingssektorn (TS)

Sektorns uppgift är att arrangera och planera klubbens tävlingar samt att uppmärksamma
medlemmarnas resultat, uppflyttningar, championat, vandringspriser och deltagare på SM.
I sektorn ingår alla tävlingsledare, sekretariat, domare och representanter från rally,
specialsök och agility.

Insamlingen av resultat har på uppdrag av TS förtjänstfullt hanterats av Agneta Ahlgren och
Anita Skoglund.

Vapenansvarig Sven-Olof Sundberg har tillsett att våra pistoler fungerar samt att det finns
ammunition till våra prov/tävlingar och träningar.

Klubben har under året genomfört ett stort antal tävlingar med många deltagare och
mycket goda resultat.
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Vi tackar alla som ställt upp och gjort våra tävlingar möjliga. Vi har fått många fina
komplimanger från deltagare för bra genomförda tävlingar.

Under året har vi fått ytterligare en domare genom Mikael Stjernberg som nu tjänstgör på
uppdrag av distriktet. Lycka till!

På Bruks-SM hade vi en representant i sök, Carola Lisell samt på lydnads-SM Helena
Lindholm.
Grattis!

Tävlingar arrangerade under året:

Appell spår&sök April 9
Elit spår April 22
Elit sök April 23
Rally (mästare) April 24
Skydd (Lkl-ekl) Maj 6
Rally (nybörjare) Maj 10
Lydnad (start, kl1) Maj 14
Rally (avancerad) Juni 14
Rally (fortsättning) Augusti 30
Spår Lkl&Hkl September 3
IGP (BH, kl1-3) September 16
Lydnad (start, kl1) Oktober 21

Antal deltagare på våra tävlingar

Bruks (spår, sök och skydd) 48 st.
IGP/BH 8 st.
Lydnad 39 st.
Rally 146 st.
Totalt hade vi 241 deltagare på våra tävlingar.

/Bengt

Specialsök
Emmy Landqvist blev auktoriserad provledare för SBK special sök 2023-07-06.

2023-07-06 arrangerades ett inofficiellt prov i special sök klass 1, 9 ekipage deltog.

En Facebooksida för medlemmar som tränar special sök på klubben har upprättats. Öppen

träning har hållits på onsdagar.

/Emmy
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Agilitysektorn
Sektorn har anordnat fyra inofficiella agilitytävlingar under året, varav tre i cup-format.

Totalt har tävlingarna genererat 228 starter. Vi har haft café öppet vid varje tillfälle.

Erfarenheterna från årets tävlingar är att “blåbärsklass” (nybörjare) ger ca dubbelt så

många starter som “björnbär” (lite svårare än nybörjare). Det var roligt och uppskattat

med cupen men det fanns vissa utmaningar i att sätta kriterier för cup-vinnare.

Vi har i nuläget inga möjligheter att anordna officiella tävlingar huvudsakligen p g a att

hinderparken inte är godkänd fullt ut.

Vi hade planerat för tre kurser under 2023 men då efterfrågan var stor anordnade vi

ytterligare fem kurser med egna instruktörer (3 grundkurser och 2 fortsättningskurser),

samt 2 kontaktfältskurser med extern instruktör.

Vår öppna träning med lördagsbana eller motsvarande har fungerat halvbra under året. Vi

behöver jobba vidare på upplägget och hur vi kan få ett bredare engagemang från

medlemmarna i att plocka fram och ta bort banor. Vår uppfattning är att det är uppskattat

med öppen bana då det bjuder in till enklare träning och att ekipage på klubben som

normalt inte tränar agility kanske passar på att prova om hindren står framme när man är

där.

Vi har samordnat viss vinterträning i inomhushall. Fråga om intresse för att delta har ställts

i en messengergrupp för agilityintresserade i Lerum (som för tillfället har 35 deltagare).

Mentalbeskrivning hund (MH) och Mentaltest (MT)

Under året har 46 hundar beskrivits/testats. Av dessa har 43 st fått ”känd mental status”,

övriga tre har avbrutit provet av olika anledningar.

Under året har skogen bakom stugan avverkats. Vi hyste viss oro att det skulle påverka

MH-banan på ett negativt sätt. Vi hade samtal med ansvarig person på Södra Skogsägarna

och med maskinförarna i samband med att avverkningen startade. Vi fick bra gehör för

våra önskemål vilket lett till att banan är i funktionsdugligt skick. Insatser av

klubbmedlemmar har gjorts för att röja undan kvarlämnat ris och grenar.

Under hösten har vi tappat två figuranter. Samtidigt har vi utbildat 6 nya figuranter som är

godkända och redo att gå i aktiv tjänst under 2024. Vi har i nuläget 1 beskrivare, 2

testledare, 8 figuranter och en administratör/ sekreterare. Samtliga är medlemmar i

klubben. Vi anlitar ytterligare 2 figuranter hemmahörande i Herrljunga Bk.

Utställningssektorn

Årets inofficiella utställning genomfördes lördagen den 13 maj 2023.
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Ca 20-talet frivilliga medlemmar hjälpte till med olika uppgifter innan, under och efter
utställningen. Ett flertal planeringsmöten har genomförts under året.

201 hundar var anmälda och vi genomförde utställningen i tre utställningsringar. Hundar
från fyra månaders ålder upp till veteraner över åtta år deltog.
Domare var Rebecca Govik, Louice Hagman och Anette Edlander.

Huvudsponsor var även i år Doggy, dessutom fick vi många fina priser från olika sponsorer.
Vi hade loppis, lotterier och försäljning av diverse fika, mycket var hembakt från våra
medlemmar. Dessutom hade vi flera olika montrar med olika hundartiklar.

Värt att notera är även att vi fick fin press i såväl Lerums Tidning som Lokalpressen.

Ekonomisk redogörelse kommer i kassörens rapport, men vi kan notera att utställningen
gav en vinst på ca 23.000kr, exklusive kök, loppis och lotteri.

Inför utställningen genomförde vi även Drop In med utställningsträning vid tre tillfällen,
ledare för dessa var Lena Sundberg och Anita Skoglund.

Arbetet med nästa års utställning har påbörjats och vi planerar att genomföra 2024 års
utställning lördagen den 1 juni.

Anita Skoglund har avböjt att fortsätta som huvudansvarig för utställningssektorn och Lena
Sundberg har glädjande nog övertagit den rollen. 2024 firar utställningen 10-årsjubileum
och vi hoppas på ett fortsatt gott samarbete och många utställare och besökare.

/Anita

PR & Info sektorn

Sektorn: Anne-Marie Folkesson ansvarig

Olle Bergström teknik och hemsidan

Mats Ackberger teknik och hemsida

Jenny Eriksson sponsring

Anja Delmefors fr o m 28/11

Maria Nord fr o m 28/11 med uppdrag profilkläder

Övergripande uppgift

Då det tidigare inte tidigare funnits någon PR & Info sektor i klubben, har

arbetsbeskrivning upprättats och uppgifter successivt utvecklats under året.

Fokus 2023 har legat på:

● Hemsida, översyn av texter och utveckling av underrubriker.

● Anslagstavlor, rensa från gammalt material och uppdatera.

● Afficher, synliggöra aktiviteter genom affischer.

● Infoblad, 2 infoblad har skickats i september och november.
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● Successivt kartlägga uppgifter tillhörande PR & Info.

IT/Hemsidan

● Kontinuerlig uppdatering och förbättring av hemsidan.

● Kursanmälningar har kompletterats med ett betalsystem “webbshop”.

● En ny bärbar dator har införskaffats då den gamla inte fungerat tillfredsställande i

samband med administration och rapportering vid tävlingar och prov. Den gamla

datorn har uppgraderats (det visade sig att det inbyggda wi-fi-kortet inte

fungerade) vilket gör att vi nu har en back-up-dator som fungerar tillfredsställande.

Sponsring

● En sponsortavla är uppsatt på väggen till lilla stugan där sponsorer´s logga

presenteras. Skyltpoolen har åtagit sig att tillverka tavlan till ett mycket förmånligt

pris och sponsrar klubben med sponsorers logga till tavlan.

● Samarbetsavtal har utarbetats där både sponsor och klubbens sponsoransvarige

skriver under. Det vi förväntar oss från dem är priser till tävlingar till ett värde av

1500kr eller pengar som betalas in 1 gång per år till klubben. De

● Sponsorer synliggörs på PM till tävlingar, på hemsidan och Facebook. Även på

sponsortavlan samt med skyltar framför prispallen på tävlingsdagar.

● Sponsorgruppen har också organiserat och fördelat skänkta priser till årets

tävlingar.

Facebook och Instagram

● Klargörande av övergripande förhållningssätt som att annonsering av andra än sponsorer

inte är tillåtet på FB.

● Evenemang marknadsförs på facebook. Vi har uppmärksammats på att information

även ska finnas i sin helhet på hemsidan, alla använder inte Facebook.

● Arbete påbörjades i december med Instagramkonto.

Profilkläder

● Arbete påbörjas med inventering av befintliga profilkläder.

● Återupprättande av kontakt med företag som tidigare tryckt profilkläder.

● Idéarbete har inletts kring önskemål av profilkläder.

/Anne-Marie
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Trivselsektorn (kökssektorn)

Sektorn har under året 2023 organiserat bemanning av köket på årets tävlingar och MH.
Vidare har sektorn gjort inköp till mat, fika och förbrukningsmaterial. 

Funktionärsmiddag arrangerades den 20 januari 2023, vilken blev uppskattad.

Julgran och adventsstakar kom upp i december med hjälp av pensionärsgänget. Tack tack.

Tack alla som hjälpt till under året. Ansvaret för trivsel lämnas vidare 2024.

/Helene


